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ACTA DE LA JUNTA ORDINÀRIA DE FACULTAT DEL 9 DE MARÇ DE 2023 

  

DATA DE LA REUNIÓ: Dijous, 9 de març de 2023 

HORA DE LA REUNIÓ: 12.30 hores 

LLOC:  Sala de Graus “Enric Valor” 

DATA DE LA CONVOCATÒRIA:  Dijous, 2 de març de 2023 

 

La Junta de Facultat es va reunir en sessió ordinària de 9 de març de 2023, amb la participació dels següents 

membres: P. Abella, R. Álvarez, J. A. Calañas, A. R. Calero, A. Carratalà, B. Clavel, J. C. de Miguel, I. Garcia-

Wistädt, I. Genovés, M. Izquierdo, S. Maruenda, E. Miñano, D. Palau, B. Pennock, B. Pozo, A. Ricós, R. Roca, J. 

Sanmartín, H. Seco, J. Ll. Teodoro i M. Vera. Excusen l’assistència: M. J. Coperías, D. Giménez-Folques, A. Hidalgo, 

C. Padilla, J. Peris i L. C. Souto. 

 

ORDRE DEL DIA: 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta corresponent a la Junta de Facultat del 22 de desembre de 2022. 

2. Informe de Deganat. 

3. Proposta de protocol de reconeixement al personal jubilat de la FFTiC. 

4. Aprovació, si escau, de les modificacions del Màster Universitari d’Estudis Hispànics Avançats. 

5. Aprovació, si escau, de l’expressió d’interés i CEPE del Màster Universitari en Investigació en Filologia 

Clàssica. 

6. Aprovació, si escau, de l’expressió d’interés del Màster Universitari en Llengua i Literatura Catalanes. 

7. Altres qüestions. 

8. Precs i preguntes. 

 

ACORDS: 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta corresponent a la Junta de Facultat del 22 de desembre de 2022. S’aprova per 

assentiment. 

2. Informe de Deganat. En primer lloc, pren la paraula el vicedegà d’Estudis de Grau, i explica: 

-Sobre la nova EBAU: informa que, a la reunió de la Comissió Assessora d’Estudis UV, la Vicerectora d’Estudis va 

comentar que la CRUE està treballant i emetent informes sobre la nova proposta, però que el Ministeri ni tan sols li 

ha concedit audiència. Això vol dir que la proposta s’està treballant al marge de les universitats, com ja sabíem. Com 
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ja es va informar, la premsa recull la notícia d’un test de la nova prova amb alumnes de 1er de Batxillerat que s’ha 

fet en alguns centres, i que la idea no és avaluar els coneixements sinó l’opinió de l’alumnat sobre la prova. 

-Sobre el calendari acadèmic de 2023-2024: La mateixa Comissió Assessora d’Estudis de Grau va debatre i informar 

favorablement sobre el calendari acadèmic de 2023-2024 (que ja s’ha aprovat per Consell de Govern). Es tracta 

d’un calendari molt estàndard on no estan recollits, per raons òbvies, els festius que depenen de la Generalitat. El 

festiu de campus serà, previsiblement, el 7 de desembre. Atenent als festius actuals, la Vicerectora demana cautela 

a l’hora de fixar activitats avaluables el 14, 20 i 28 de març de 2024. Per últim, i atenent als 5 festius d’aquest 

quadrimestre que cauen en dilluns, la Comissió prega que es tinga en compte aquesta circumstància en futures 

negociacions. 

-Sobre les comissions de reforma dels graus: El vicedegà informa que una comissió mixta de Periodisme i 

Comunicació Audiovisual ha représ el treball per al doble grau que es va proposar abans de la pandèmia. Atés que 

els nous graus respectius es desplegaran completament en el curs 2023-2024, la comissió ha començat a treballar 

el pla d’estudis, assignació de les àrees i viabilitat per a implantar el doble grau en el curs acadèmic 2024-2025. 

D’altra banda, la comissió del Grau en Estudis Anglesos està enllestint la proposta que portarà a debat en l’Àrea de 

Filologia Anglesa. Aquestes setmanes, la comissió ha realitzat diverses consultes al professorat de l’àrea per 

conéixer el seu parer sobre alguns aspectes concrets que han suscitat més debat al si de la comissió. Per últim, el 

vicedegà informa que estem a l’espera de rebre resposta sobre la qüestió que planteja el RD822/2021 sobre les 

mencions en els plans d’estudis, atés que nosaltres tenim els itineraris de 42 ECTS i la nova llei recull que les 

mencions han de ser de 48. Aquest fet ens obliga a augmentar en una assignatura de 6 ECTS tots els itineraris dels 

plans d’estudi. La mesura afecta especialment a LML i TMI, atés que els seus itineraris o mencions apareixen 

reflectides al títol que rep l’alumnat. 

Per la seua banda, la vicedegana de Comunicació i Participació explica que la setmana del 13 al 17 de febrer vàrem 

rebre més de 1.600 futurs estudiants de batxillerat procedents de diversos centres de la Comunitat Valenciana. 

Després de dos anys hem pogut reprendre les visites presencials que, sens dubte, són la millor carta de presentació. 

El balanç és molt positiu, tant per les percepcions dels estudiants com per la implicació, en particular, de mentores 

i mentors, coordinadores i coordinadors de grau i dels responsables del TAU, biblioteques i campus d’esports en 

facilitar l’accés. D’una altra banda, el dia 21 de març acollirem dos actes relacionats amb el lliurament a València 

dels premis Ortega y Gasset de Periodisme. En particular, celebrarem una conferència amb dos dels guanyadors: 

el periodista de La Vanguardia Xavier Aldekoa i la periodista d’El Faro en El Salvador Julia Gavarrete. A més, 

després, dos periodistes d’El País oferiran un taller de podcast a l’alumnat de segon de periodisme. 

Acte seguit, la vicedegana d’Internacionalització i Innovació comenta: 

-En referència a Internacionalització, el passat 1 de març se celebrà una nova edició de l’activitat «Tómate un Speed-

Cafenet». Dona les gràcies a totes les persones que ho van fer possible, entre altres: Amparo Ricós, Sergio 

Maruenda, Rafael Roca i l'Institut Confuci, per enviar-nos dues professores per a la taula de xinés. Trasllada 

l’agraïment també a les estudiants en pràctiques de Deganat: Olga Tsioka, Sara Gigliano i Alice Abbate. I aprofita 
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per a informar que ja han arribat al Deganat Sara i Alice, de la Universitat de Bolonya. Així mateix, informa que, com 

sempre, tant les coordinacions de mobilitat com el personal de la Secretaria de la FFTiC han treballat de valent per 

a solucionar diversos problemes i han portat a bon port la matrícula de l’estudiantat incoming de segon quadrimestre. 

Dona les gràcies a tots els agents implicats i explica que s’ha restablert el flux de membres de la comunitat 

universitària, tant en el marc de l’aliança FORTHEM com fora d’ella. Així, el 22 de febrer rebérem la visita del 

professor Carlos Tous, que va presentar a l’estudiantat interessat la Université de Tours. La vicedegana aprofita per 

a animar a tots a enfortir els llaços amb els departaments de les universitats sòcies i dissenyar activitats diverses. 

-En referència a Innovació: en la reunió del passat 14 de febrer, convocada per Isabel Díaz García, en qualitat de 

coordinadora del nou LABORATORI d'INNOVACIÓ EDUCATIVA, es van presentar dues de les línies: 

1) Tallers d’Innovació Educativa: Educaplay, Wooclap, Videoclase amb Screencast, Lino it, Insígnies de AV, 

Wordwall. Es va enviar un correu al PDI de la FFTiC amb la finalitat d’organitzar tallers en el centre. 

2) TalkINN: anirà inclòs en la sol·licitud del PIC 23-24. Cada facultat organitzarà tres esdeveniments d’aquest tipus. 

Es tracta de parlar sobre problemes diversos relacionats amb la docència (tecnologia, eines, etc.). 

D’una altra banda, la vicedegana comunica: que està pendent la resolució dels Grups Consolidats d’Innovació 

Educativa; que les Jornades d’Innovació Educativa, tant de la UV com del centre, seran al juliol; i que la FFTiC ha 

participat en la convocatòria del programa «UVemprén StartUP Impulsa» per a la creació de la Xarxa de 

preincubadores de projectes emprenedors de l’estudiantat de la Universitat de València. 

Per la seua banda, la vicedegana de Cultura, Igualtat i Polítiques Inclusives, explica: 

-En referència a Cultura: que és obert el termini per a rebre propostes per a la VII Setmana Cultural. Pròximament 

es revisaran i avaluaran des de l’Equip deganal; que les dates de la Setmana Cultural, amb el dilluns 24.04 festiu, 

passen a ser del 25 al 28 d’abril; i que per al segon quadrimestre, dins del V Cicle Autores i Autors a les Aules, hi 

ha previstes 10 visites. 

-Igualtat: s’incorpora a la CIPI-FFTIC la professora Marta Pilar Montañez; des de la FFTIC, amb motiu del 8M i de 

Març per la Igualtat, s’han organitzat quasi 30 actes (el 50% de l’activitat de tota la UV) i ha acollit la celebració 

institucional del 8M; i des de la CPIUV ja s’està treballant als diversos eixos del nou pla d’igualtat. 

-Polítiques inclusives: el congrés sobre estudis de gènere, coordinat pel Col·lectiu Polymorfia, passa a celebrar-se 

durant les dates de la Setmana Cultural. 

Pren la paraula la Degana i comenta que, al Consell de Govern celebrat el 15/02/2023, es va comunicar que la 

presidència de la Conferència de Rectores i Rectors d’Universitats Públiques Valencianes correspon a la Universitat 

Politècnica de València. També s’anuncia que la Clínica de Psicologia de la UV atendrà les demandes 

d’assessorament i assistència psicològica d’aquests problemes amb un model subvencionat de serveis d’orientació 

i assistència psicològica a l’estudiantat, per a qui serà totalment gratuït. 

La Sra. Rectora manifesta que la Llei Orgànica del Sistema Universitari genera una incertesa normativa en diferents 

aspectes de la gestió i la governança universitària, entre ells i de forma destacada sobre els processos 

d'estabilització i promoció de la plantilla de professorat. La UV ha sol·licitat al Ministeri d'Universitats, a través de 
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CRUE, la consideració d'una sèrie de propostes de transitorietat en l'aplicació de la LOSU, en concret la utilització 

transitòria de la figura de professorat Contractat Doctor, fins que no es trobe plenament regulada la figura de 

professorat permanent laboral, per una banda, i, per altra, que es mantinguen transitòriament en els processos de 

selecció del PDI els procediments regulats per la LOU (composició comissions, proves, etc.), mentre no es 

desenvolupe la nova regulació i per tal de no paralitzar els processos de contractació i promoció. 

S’aprova també l’Informe de Seguiment de la Bústia de Queixes, Suggeriments i Felicitacions de la UV, la modificació 

de l’article 12 del Reglament per a l’estabilització del professorat associat a temps parcial (ACGUV 247/2009) –que 

té com a novetat la disminució a 8 anys per demanar la promoció–, la distribució de la taxa de reposició d’efectius i 

de l’Oferta Pública d’Ocupació per a l’any 2023, els criteris per al desenvolupament de la carrera docent del personal 

docent i investigador de la UV per al curs 2023-2024, els criteris per a atendre les situacions conjunturals de plantilla 

durant el curs 2023-2024, l'Oferta de Curs Acadèmic 2023-2024 del estudis de Grau i Màster, el Reglament del 

professorat emèrit de la Universitat de València, el «Código Europeo de Conducta para la Integridad en la 

Investigación» (ALLEA) i, per últim, la signatura científica dels autors i autores de la Universitat de València. 

En relació a la LOSU, el vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat a l’última comissió de professorat, va 

informar que el govern de la Generalitat va aprovar les qüestions retributives per poder pagar des de l’1 de gener 

de 2023, i ha inclòs alguna regulació de les noves figures, com ara que la figura de professorat permanent laboral 

(PPL) tindrà els mateixos efectes econòmics que la figura de CDr. Per tant, amb la normativa autonòmica es poden 

traure a concurs les noves places de PPL. Comenta també la reunió de CRUE PROFESORADO amb el Secretari 

General d’Universitats: la LOSU entrarà en vigor a principis d’abril. El Ministeri està treballant en dos decrets 

d’aplicació de la llei: a) acreditació i concursos; b) àmbits i departaments). La LOSU ha inclòs una transitòria que 

permet el manteniment de la convocatòria i la contractació actual fins al 31 de desembre de 2023. A partir de gener 

del 2024 es seguirà la nova normativa LOSU. En els projectes de Reial Decrets constaran els camps d’estudi 

(adscripció titulacions), àmbits (adscripció professorat RTP) i especialitats (perfils places). En la reunió CRUE 

PROFESORADO van comentar que els documents explicatius estan elaborant-se. 

En relació amb Qualitat, la degana comenta que s’han rebut els informes provisionals favorables de les 8 titulacions 

de Grau. No s’han fet al·legacions i des de les CAT s’ha començat a treballar per a realitzar les millores sol·licitades. 

Ha arribat també l’informe definitiu del seguiment del Màster en Nous Periodismes. I abans de Pasqua es farà un 

curs sobre el SAIC per a aquelles persones que tenen un càrrec o responsabilitat de gestió. 

A continuació, explica que el 27 de març se celebrarà el Fórum d’Ocupació i Emprenodoria de la FFTiC amb un nou 

format (Professionals a l’aula), en què professionals de diferents àmbits relacionats amb els nostres graus acudiran 

simultàniament a les classes de tercer o quart per a parlar de les eixides professionals. Posteriorment, hi haurà una 

visita als estands de les empreses. Agraeix tot el treball que està portant a terme la coordinadora de pràctiques del 

centre, la comissió de pràctiques, les coordinacions de grau i l’equip deganal. Per últim, dona l’enhorabona a totes 

les persones que han aprovat les últimes oposicions del PAS. 
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3. Proposta de protocol de reconeixement al personal jubilat de la FFTiC. La degana cedeix la paraula al prof. Juan 

Carlos de Miguel, qui expressa la importància de conrear els llaços personals de la comunitat que conforma la 

FFTiC. Així, explicita la proposta que els membres de la Junta ja han pogut llegir. I manifesta que es tractaria 

d’atorgar-li el recolzament de la Junta. La degana explica que no es podran fer regals, però que s’optarà per algun 

tipus d’acte (com ara, vi d’honor) institucional. La proposta d’acord és la següent: “La Facultat de Filologia, Traducció 

i Comunicació de la UV acorda homenatjar el seu Personal Docent i Investigador, i també el Personal d’Administració 

i Serveis, quan les diverses persones inicien la seua jubilació, és a dir, en acabar la seua vida laboral. I per a això: 

1) Cada any, durant la darrera setmana del mes de setembre, el/la degà/na enviarà, mitjançant un correu electrònic 

a tot el PDI i PAS de la FFTiC, la relació del personal que s’haja jubilat durant l’any en curs. 2) Cada any, abans del 

31 de desembre, el/la degà/na, amb càrrec als recursos de la FFTiC, oferirà una celebració de reconeixement al 

personal que s’ha jubilat. A més, es donarà suficient publicitat a l’acte, per tal que puguen sumar-s’hi, o participar-

hi, els membres de la comunitat universitària que així ho desitgen, i en la modalitat que quede establerta”. La 

proposta de protocol s’aprova per assentiment. 

4. Aprovació, si escau, de les modificacions del Màster Universitari d’Estudis Hispànics Avançats. Pren la paraula la 

degana i explica les principals modificacions: la fusió de les dues assignatures de pràctiques en una, el canvi de 

nom de dues assignatures i l’actualització dels continguts d’una altra. La Junta de Facultat decideix aprovar les 

modificacions del Màster Universitari d’Estudis Hispànics Avançats per assentiment. 

5. Aprovació, si escau, de l’expressió d’interés i CEPE del Màster Universitari en Investigació en Filologia Clàssica. 

Pren la paraula el prof. Ferran Grau i, posteriorment, el vicedegà de Postgrau, que completa la informació explanada 

pel prof. Grau. La Junta de Facultat decideix aprovar per assentiment tant l’expressió d’interés com la CEPE. 

6. Aprovació, si escau, de l’expressió d’interés del Màster Universitari en Llengua i Literatura Catalanes. Pren la 

paraula el prof. Miquel Nicolàs per a fer l’explicació pertinent. La Junta de Facultat decideix aprovar per assentiment 

l’expressió d’interés del Màster Universitari en Llengua i Literatura Catalanes. 

7. Altres qüestions. No n’hi ha. 

8. Precs i preguntes. El prof. De Miguel fa un suggeriment relacionat amb la seua intervenció anterior: hi ha 

professors amb biblioteques particulars que la UV no accepta. En aquest sentit, pensa que s’haurien d’iniciar 

converses amb d’altres facultats per tal de buscar complicitats i de revalorar el paper del llibre imprés. El vicedegà 

de Postgrau agraeix el suggeriment i declara que es prepararà un document per a explicar la situació a la directora 

de la Biblioteca del campus. 

La degana aixeca la sessió a les 14.17 hores. 

 

 

 

 

Signat: Rafael Roca Ricart 



 

 

6 

 

Secretari de la Facultat de Filologia, Traducció i Comunicació 


